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1. SAMMANFATTNING STYRELSEMÖTE I  ASKRIKE SEGELSÄLLSKAP 

 

Möte nr: 603 

Tid: 2025-02-12, 18.00 

 

Plats: Klubbhuset 

 

NÄRVARANDE: 
Kristina Lindstedt KL Ordförande  

Anders Tottie AT Intendent 

Niklas Sundberg NS Klubbmästare 

Eric Frykfelt EF Varvschef 

Björn Hildestrand BH Ekonomi 

Anders Almén AA Hamnkapten 

Carl-Johan Bergström  CJB Informationsansvarig 

2. MÖTET ÖPPNAS 

Ordföranden förklarade mötet öppnat och noterade att kallelse skett korrekt. 

 

3. DAGORDNING 

Förslag till dagordning genomgicks och godkändes. 

4. PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE MÖTE. 

Föregående mötesprotokoll justerades och lades till handlingarna. 

5. EKONOMI 

  

Revisorn har fått alla handlingar inklusive styrelseprotokoll och den årspärm, som Hasse 

upprättat innehållande skattehandlingar med mera.  

Ekonomidelen av verksamhetsrapporten har blivit uppdaterad och skall införas i verksam-

hetsberättelsen. 

Skatteverket har haft rutinfrågor kring arbetsgivarroll. Hasse sköter detta med bravur 

Vi har fått ett antal nya medlemmar.  

Vi har gjord investering i vattenposter på piren till ett belopp av 65kkr, vilket kommer att 

bokföras som anläggningstillgång Skall tas med i verksamhetsberättelsen. 

Friluftsfrämjandet är igång och förbrukar el. Vi kommer att fakturera kommunen för detta. 

6. ÅRSMÖTET 

Resultat, balansräkning och budget finns i dropbox. Vi skall presentera för årsmötet att WiFi 

installationen kommer att bokföras som anläggningstill med avskrivning 10 år. 

Kallelse skall gå ut 16/2. Skickas av CJB som mejl från BAS och anslås på klubbhus och 

webb. Sista dag för ändringsförslag årsberättelsen 14/2 

CJB gör sedvanlig Powerpoint-presentation. 

Vi skall be årsmötet om mandat att förenkla hamnplatsavgifterna och kalla till ett extra års-

möte i juni för att fastställa avgifter för 2026. 

På årsmötet skall medlemmar upplysas om att personnummer måste registreras i BAS för att 

man skall kunna logga in 

Svar på motioner 

Vi kommer att presentera svaret KL har skrivit med AA:s förslag till ändring  

7. RAPPORT FRÅN STYRELSEMEDLEMMAR 

Ordföranden 



2 (2)  

Varit i kontakt med Tekniska nämnden angående 3 lampor på piren. Kristina har meddelat att 

vi klarar oss utan dessa lampor. Angående arrende har det inte hörts någonting varken från 

kommunen eller LBF. 

Intendent 

Arbetet med Wifi fortgår. Inget slutdatum ännu. I klubbhuset har det monterats hylla för pro-

jektor. 10 m HDMI kabel och krokar finns så datorn kan stå längst fram vid skåpen.  

Båk och flaggstångfot har skickats till blästring, svets och målning. Detta blir lyse på båken 

längst ut på piren och el kopplas från sista stolpe.  

Taket över förråden läcker. Sinustak kostar 12 kkr.  Anders kollar om det går att reparera an-

nars investerar vi.  

Ny knopp, knap och lina har inköpts till flaggstången 

Vid västra hörnet av verkstaden sitter en antik brandsläckare. Denna behöver bytas till en ny. 

Mötet beslutade inköpa ny brandsläckare.  

Flytkropp skall ordnas till vattenståndsmätaren.  

Hjulen till gröna vagnen är fixade och monteras när det blir varmare. Punkteringsfria hjul till 

kärror och skottkärror  

Kranen på toaletten skall fästas med nylonbricka och silikon 

Kassör 

Prisutveckling. Arrendeavtal kan innebära höjningar, men vi behöver inte höja i år. Hamnav-

gifter har inte höjts mycket på 10 år.  Beslut: Vi ber årsmötet om mandat att förenkla hamn-

avgifterna och fastställa nya avgifter vid ett extra årsmöte i början på juni.  

Varvschef 

Sjösättningsdatum diskuterades med anledning av den sena påsken.  Beslut: Lag 10 och 9 

månadsskiftet mars april efter beslut av slipbas för dessa lag. Lag 8 27 april. Lag 7,6,5,4,3 

(Mobilkran) 3-4 maj och Lag 2, 1 10-11 maj. 

Kommunikationsansvarig 

Webben uppdaterad med ny flik för anvisningar och råd. 

Klubbmästare 

Vattenkranen på handfatet är lösare än någonsin. (Se ovan under Intendent) 

Hamnkapten 

Jobbar med uppdateringar och fortfarande är det 80 medlemmar som inte svarat och bekräftat 

uppgifter om sin båt (Bara 2 av 3 har alltså svarat) 5 medlemmar har sommarplatser men ing-

en båt. De svarar att de tänker skaffa båt och därför kan platserna inte frigöras. AA ställer 

frågan på nytt efter 15 juni.   

Vi har för få platser med 3 m bredd. 

Det kanske vore bra med en liten pontonbrygga vid bastun för att underlätta upptagningar vid 

lågvatten eller nordlig vind. Den nuvarande lilla kan då flyttas till kajakbryggan. AA kollar 

med kommunen. Senast vid bryggbesiktningen. 

8. ÖVRIGA FRÅGOR  

Inga 

9. MÖTET AVSLUTAS 

Nästa möte 5/3 efter årsmötet ett kort konstituerande möte 

Nästa längre möte 10/3 18:00 i klubbhuset 

 

Vid protokollet Justeras 

 

 

 

Carl-Johan Bergström Björn Hildestrand 


